
 

 

 
 
 
 
 
  
Referat bestyrelsesmøde – budget 12.10.2022 

1. Velkomst 
Særlig velkomst til B, som i dag er vores gæst med regnskab og budget. 
 

2. godkendelse af referat (18.08.2022) 
Der er ingen kommentarer til referatet – referatet er godkendt. 
 

3. Regnskab 2022 og Budget 2023 fra Sportschef 
B fremlægger ”støttepolitik – konkurenceskytter” regnskabet for 2023 (til dato – der kan 
komme en smule ekstra på af lerduer). 
Der er ingen overraskelser. Der er været lidt forandringer i forhold til budgettet (En skytte 
mindre til Nordiske mesterskaber i forhold til udgift – 2 ekstra skytter udtaget til Landskamp NT) 
– De nævnte ting har der været plads til. Vi vidste på forhånd, at der ikke blev brugt det 
budgetterede, da vi først besluttede ”støttepolitikken” langt inde i sæsonen. 
B får ros for sit regnskab, det er overskueligt, nemt og gennemsigtigt. 
 
B fremlægger budget 2023 ”støttepolitik – konkurrenceskytter” 
Der er taget udgangspunkt i 2022 plus to ekstra skytter. 
B informerer om, at der i 2023 med overvejende sandsynlighed ikke bliver med deltagelse af 
seniorskytter, derfor er et ikke med i budgettet – hvis tingene ændrer sig, er der stadig plads i 
budgettet til denne post. 
B får ros for budget 2023, det er overskueligt, nemt og gennemsigtigt. 
 
Der eneste ”kritikpunkt” der er (til både regnskab og budget), er at indtægterne fra kommende 
afholdte stævner er udeladt.  
 

4. Budget AAFF 2023 - fremlæggelse af kendte udgifter/indtægter – E 
 
Inden punktet rigtig blev startet, gav J og L et referat af det ekstraordinære årsmøde, Dansk 
Skytteunion afholdt den 8/10. 
Bestyrelsen blev opfordret til at gå på Dansk Skytteunions facebookside og se livestreamingerne 
fra mødet. Mødet var en face og DSKY lavede et selvmål der er vanskeligt at komme tilbage fra. 
Da der mangles penge de ønsker, er det sikkert ikke det sidste vi hører fra dem. Men der var en 
seriøs snak omkring bordet om hvad vi i virkeligheden skulle bruge organisationen til.  
 
Efter B har forladt mødet, vender bestyrelsen tallene igen. J fastholder sit synspunkt omkring de 
manglende indtægter i både regnskab og budget. 
E mener, at det er kompliceret at bogføre de indtægter der måtte være til et stævne, på en 
sådan måde, at det giver mening. 
Bestyrelsen forenes med, at regnskab/budget repræsenterer udgifterne, og bestyrelsen dermed 
skal huske på, at nogle af udgifterne giver klubben indtægter, og dermed ikke kun en udgift. 
Budgettet for 2023 er enstemmigt vedtaget af bestyrelsen. 
 
E fremlægger vores udgifter. 



 

 

 
 
 
 
 
 

 Vores EL udgifter er steget med ca. kr. 50.000,00 på et år. I år skal vi betale samlet ca.  
kr. 90.000,00. 

 Forsikringer er det samme, og leasing på John Deer kører i ca. 2 år endnu. 
 Erik vurderer vores forening er sund, vi har en god økonomi. Selvom vi ikke har købt olie 

til vinteren endnu, er der ingen stor bekymring. 
 Der er tryghed i, at vi er en sund forening, trods den hårde tid samfundet er i. 

 
 

5. Indkommende ønsker og ideer 
L ønsker at hæve kontingent i klubben. Udgifter i forhold til at vedligeholde anlægget 
(bygninger og arealer) er efterhånden så store, at en hævelse af kontingent kræves. Vi tager 
punktet videre til ordinær generalforsamling og går derved igennem 2023 uden 
kontingentstigning. 

 
På adskillige opfordringer fra G, vedtages det nu, at tiden er moden for et visionsmøde. Hvad 
vil vi med AAFF. Hvor vil vi hen, med hvilken fart vil vi det, har vi fundament til rejsen…. 
Spørgsmålene er mange. Mødet holdes medio november – indkaldelse kommer separat.  

 
M vil gerne forsøge at afhjælpe haglskydeprøveaspiranter også dem der ikke er medlem af 
klubben. Det er et punkt vi blev enige om at overføre til vores visionsmøde. 
 
J foreslår, at vi får malet og vedligeholdt klubhuset indvendigt. Vi undersøger sagen ved Fritid 
og Kulturforvaltningen. 
 
G har været anlægget rundt, efter inspiration af D udtalelse ved planlægning af 
arbejdsdag/vedligeholdelse. Vi skal have fokus på at sætte ressourcer af til vedligehold af 
bygninger. 

6. evt. 
 
Der er ingen punkter til evt. 
 

 
Mødet er hævet 

 


